

ROTATIONSGRILLS

ROTATING GRILLS



Der Drehmotor befindet sich am oberen Ende des Spießes. So können herablaufendes Fett oder Fleischsaft nicht den Motor verunreinigen oder sogar in den Motor eindringen.

The turning motor is on top of the spit. Thus down-running fat, grease and meat juice can not get into the motor and harm it.



Elektrische Gyrosgrills

Electric Shawarma Grills

Gehäuse Edelstahl • Rohrheizkörper • Motorantrieb oben am Spieß: Fett und Fleischsaft können nicht in den Motor laufen • Fettwanne • Heizzonen getrennt schaltbar

stainless steel casing • pipe heating elements • motor drive on top of the spit: Fat and meat juice can not run into the motor • fat tub • heating zones separately adjustable



	Fleisch Kapazität meat capacity	Fleisch Höhe meat height	400 V / 6 kW	500 x 650 x 920 mm	38,5 kg *	# 00-30126	€ 1590,-*
E2-S	max. 30 kg	max. 460 mm	400 V / 6 kW	500 x 650 x 920 mm	38,5 kg *	00-30126	1590,-*
E3-S	max. 50 kg	max. 700 mm	400 V / 9 kW	500 x 650 x 1120 mm	47 kg *	00-30128	1825,-*



Churrasco Grill

Für das brasilianische BBQ • Tür aus hitzebeständigem Glas für sparsamen Energieverbrauch, kürzere Garzeiten und verbesserte Hygiene • Schmales Design - wenig Platzbedarf • Heizzonen separat regelbar • 7 Spieße à 440 mm Länge mit Drehmechanismus • Spießabstand ca. 65 mm • Gehäuse Edelstahl • Fettauffangwanne • Gas-Ausführung für Erdgas mit Anschluss für Rauchabzug, Zubehör für den Gasanschluss nicht enthalten • Elektrische Ausführung mit 3 Heizzonen, Gas-Ausführung mit 2 Heizzonen

For Brazilian BBQ • Door made of heat-resistant glass for less energy consumption, shorter cooking times and improved hygiene • Slim design - little space needed • Heating zones separately adjustable • 7 spits à 440 mm length with turning mechanism • Spit interspace approx. 65 mm • Stainless steel casing • Grease tray • Gas model for natural gas with access for chimney, accessories for the gas connection not included • Electric model with 3 heating zones, gas model with 2 heating zones

	400V/6,5kW	690x380x840 mm	65 kg *	# 05-71259	€ 2503,-*
E7	400V/6,5kW	690x380x840 mm	65 kg *	05-71259	2503,-*
G7	6,6kW	690x380x840 mm	65 kg *	05-71260	2615,-*